Famous People of Great Britain

Ch. Darvin, a great English naturalist, developed the idea of evolution of all living things from simpler creatures. He wrote two most famous books "The Origin of Species" and "The Descent of Man". Ch.Darvin is buried in westminster Abbey, among the greatest English scientists. 

Isaac Newton, one of the greatest men in the history of science was born in England in 1642. He may be considered the founder of modern mathematics, physics and spectrography. He discovered the low of motion and the universal Law of gravitation. Sir Isaac Newton lies buried in Westminster Abbey. 

Humphry Davy is one of the greatest English chemists. One of his inventions is the miners safety lamp, known as the Davy Lamp. 

Michael Faraday is an English chemist and physicist. He was the discoverer of electromagnetic induction, of the law of relations between light and magnetism. He was the greatest experimental genious. 

Перевод текста: Famous People of Great Britain

Ch. Darvin, большой английский натуралист, развивал идею относительно развития всех живых существ от более простых существ. Он написал две самых известных книги "Происхождение Разновидностей" и " Спуск Человека". Ch. Darvin похоронен в Вестминстерском аббатстве, среди самых больших английских ученых. 

Айзек Ньютон, один из самых больших мужчин в истории науки родился в Англии в 1642. Его можно счесть основателем современной математики, физики и spectrography. Он обнаружил низкое из движения и универсального Закона тяготения. Сэр Айзек Ньютон лежит закопан в Вестминстерском аббатстве. 

Хэмфри Дэйви - один из самых больших английских химиков. Одно из его изобретений - лампа безопасности шахтеров , известная как Дэйви Ламп. 

Майкл Фарадей - английский химик и физик. Он был исследователем электромагнитной индукции, закона отношений между светом и магнетизмом. Он был самым большим экспериментальным genious.

